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Naslov: Stamenković: "Biće dobro ako rast BDP-a bude i 2 odsto"
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Projektovani rast bruto domaćeg proizvoda (BDP) u Srbiji od tri odsto neće biti ostvaren i biće dobro ako
bude i dva odsto, kaže ekonomista Stojan Stamenković.
Saradnik časopisa Makroekonomske analize i trendovi (MAT) je rekao da je prerađivačka industrija, koja
je u prvoj polovini godine rasla po visokim stopama, počela u julu da pada i skoro stagnira. "Usporenju
rasta  prerađivačke  industrije  najviše  je  doprineo  pad  u  proizvodnji  motornih  vozila  i  prikolica,
prehrambenoj industriji, naročito proizvodnji mesa, proizvodnji naftnih derivata i nemetalnih minerala,
odnosno, cementa", rekao je Stamenković. Dodao je da su privredni rast usporile i slabe investicije, koje
su u prvom polugodištu realno veće samo za dva odsto. Za brži privredni rast, prema njegovim rečima,
neophodno je da investicije čine 25 odsto BDP-a, od čega inostrane treba da iznose oko 30 odsto. On je
istakao da se nedovoljno investira i u elektroprivredi i da ako se ulaganja ne povećaju, može biti ozbiljnih
problema u rastu BDP-a. Dodao je da je i u građevinarstvu registrovan pad u prvom polugođu za oko tri
odsto i da se jedino gradi u Beogradu ali da nije siguran da je to velika podrška rastu BDP-a. Dodao je da
se građevinska industrija verovatno seli u sivu zonu i da radovi kasne. Izvor: Beta
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